

《单词百科:twenty-one是什么意思?twenty-one怎么发音?twenty-one的解释和用法》

英语单词twenty-one是什么意思?twenty-one怎么读?twenty-one怎么发音?简答网为您整理了twenty-one的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



twenty-one怎么读

twenty-one的读音:[twenti w n]

twenty-one的意思

- 1、n.二十一，二十一个所成之一组;二十一点牌戏（一种赌博游戏）
- 2、num.二十一

twenty-one的相关词组

- 1、one thousand [医]一千;
- 2、at one with 与...意见一致;
- 3、at one time or another 曾经;
- 4、at one time 一度, 从前;
- 5、at one stroke 一笔, 一举;一蹴而就;
- 6、at one point 一度;在某一时刻;
- 7、at one 一致, 合力;
- 8、at any one time 在任何时候
- 9、as far as one is concerned 就...而言;
- 10、as best one can 竭力, 尽力;
- 11、all in one 多合一;
- 12、a thousand and one 一千零一, 无数的, 许多;
- 13、a hundred and one 许多的;
- 14、bite the hand that feeds one 恩将仇报;
- 15、be of one mind 同心协力;一条心;情投意合;
- 16、back to square one 问题回到原态, 并没有解决;
- 17、do the best one can 尽力而为, 尽全力;
- 18、unit one 单位一; 第一单元; 单元一;
- 19、number one 自己的;重要的, 头号的;
- 20、forty one 四十一

twenty-one的近义词

- 1、21 twenty-one;[电影]决胜21点;

2、blackjack v.以棒打，胁迫；

3、xxi num.罗马数字 21；

twenty-one的双语例句

1、He was stricken at twenty-one with a crippling malady.

他21岁时突患致残重疾。

2、Winterton has never had a sniff of a government job in his entire twenty-one years in parliament.

在国会的整整21年里，温特顿没有得到过任何在政府里工作的机会。

3、I was twenty-two — no, twenty-one.

我当时22岁，哎呀不对，是21岁。

4、Oh, I wish to goodness I were twenty one.

嗨，我要是二十一岁就好了。

5、Nursing analysis and precaution strategy of twenty-one eclampsia patients with normal blood pressure

21例正常血压子痫患者护理分析及防范对策

6、A study on primary culture in vitro of twenty-one laryngeal squamous carcinoma tissues

喉鳞状细胞癌细胞的原代培养

7、Yet only twenty-one percent of their population is online.

然而，上网的总人数仅占总人口的21%。

8、A class of fifth system with one twenty-one order singularity

一类有21阶奇点的五次系统

9、According to a scientific research, forming a habit takes twenty-one days.

一项科学调查显示，养成好的习惯需要用21天的时间。

10、There are fifteen books on the first shelf, twenty-one on the second, that makes thirty-six in all.

书架的第一层有15本书，第二层有21本，总共是36本。

11、This paper reports twenty-one normal results in 13 transplant renal allografts.

本文报道了13例移植肾进行的21次正常检查结果。

12、The researchers tested the blood of all twenty-one people.

研究人员给所有参加测试的21名人员检查了血液。

13、He said he was twenty-one years old and the employment agency took him on faith.

他说他21岁，职业介绍所毫不怀疑就相信了他。

14、Nanotechnology is one of the three high technologies in the twenty-one century.

纳米科技是21世纪的三大科技之一。

15、Twenty-one patients received a placebo plus standard treatment.

21位患者在标准疗法的基础上服用了安慰剂。

16、Twenty-one people were killed and four others missing as heavy rain lashed in the township, according to the announcement.

当地政府8月13日通报，8月11日至12日，湖北省随县柳林镇发生极端强降雨天气，已造成柳林镇8000余人受灾，21人死亡、4人失联。

17、The diet is chosen under a franchise that is universal for citizens aged twenty-one and over.

国会由年满二十一岁以上的公民普遍选举产生。

18、Be one of the main method for ceramic materials in the twenty-one century.

陶瓷材料的固溶强化将成为21世纪提高材料性能的主要方法之一。

以上是简答网为您整理的twenty-one怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/twenty-one>

